
 

 

 

          Kraków, 2 grudnia 2020 r. 

 

 

 

    Bogdan KLICH 

 

 

    

  Szanowny Pan  

  Mariusz Kamiński 

  Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji 

 

Po trwającym od kilku tygodni, masowym legitymowaniu Obywateli przez funk-

cjonariuszy Policji, w trakcie spontanicznych demonstracji, do Biura Senatorskiego tra-

fiają liczne pytania od moich Wyborców. Dotyczą one sposobu wykorzystania zebranych 

w ten sposób danych osobowych.  

Wobec treści art. 51 i art. 47, w związku z art. 57, w związku z art. 30 Konstytucji Rze-

czypospolitej Polskiej, proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania :  

1.  W jaki sposób są przetwarzane dane osobowe, uzyskane drogą masowego legitymo-

wania Obywateli w trakcie spontanicznych zgromadzeń, mających miejsce od dnia 22 

października 2020r., w szczególności :  

- czy doszło (lub dochodzi) do utworzenia odrębnego zbioru danych osobowych, lub do 

ustanowienia w zbiorze istniejącym odrębnego kryterium wyszukiwania.  

- czy dane osobowe, uzyskane w wyżej opisany sposób, są udostępniane innym jednost-

kom administracji państwowej, jeżeli tak, to w jakiem trybie i w jakim celu. Dotyczy to 

zarówno ewentualnego, wyodrębnionego zbioru danych osobowych, jak i danych jed-

nostkowych. 

 Proszę o potraktowanie sprawy jako bardzo pilnej.  

 

   Z poważaniem 

   

   Senator RP 
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